
Zpráva výboru TJ Sokol Sedliště na Valnou hromadu dne 12.02.2011 

 
Dobrý večer Váţení sportovní přátelé, 

     Dovolte mi, abych Vás jménem výboru TJ přivítal na dnešní valné hromadě, zejména pak 

starostu obce pana Nováka – „vítejte“ a ostatní zástupce obce. 

Program, který byl napsán na pozvánkách je následující: 

1. Zpráva výboru o činnosti TJ v roce 2010 

2. Zpráva o finančním hospodaření 

3. Zpráva revizní komise 

4. Plán činnosti na rok 2011 

5. Diskuse  

6. Promítání fotografií, občerstvení 

     Zapisovatelkou  dnešní valné hromady pověřuji Martu Horákovou. Na dnešní valné 

hromadě je přítomno ……………… členů. 

 

     Nyní přistoupím k bodu ad) 1 – Zprávě výboru o činnosti TJ v minulém roce.: 

     První sportovní akcí loňského roku byl turnaj v hokejbale. 2. ledna za účasti šesti týmů 

zvítězili: Vomočil Tomáš, Pavel Malý, Kamil Čech a Milan Balcar. 

Následující víkend jsme uspořádali turnaj v bowlingu v městské sportovní hale . 

V konkurenci 32 soutěţících se umístily mezi ţenami na 3. místě - Krouliková Renata, na 

místě 2. Balcarová Jana a s počtem 243 bodů zvítězila Přívratská Pavlína.   

Mezi muţi 3. místo obsadil – Vašek Jirka  na  místě 2. – Jánský Vojta  a zvítězil s počtem 304 

bodů – Vomočil Tomáš. 

V lednu jsme navštívili plavecký bazén v Č. Třebové. 

Valné hromady konané dne 23.01.2010 se zúčastnilo celkem 56 členů. Následující den, na 

vydejchání únavy z valné hromady byl uspořádán výlet na běţkách. Okruh Sedliště , Končiny, 

se zastávkou v Němčicích, přes Litomyšl zpět do Sedlišť absolvovalo 6 lyţařů. Zítra bohuţel 

tuto akci zopakovat nelze. 

     V únoru jsme navštívili opět  plavecký bazén v České Třebové, ţeny uspořádaly turnaj ve 

stolním tenise. Za nevelké účasti 6 hráček zvítězila před druhou Radkou Bockovou Marcela 

Gregorová.  

     Březen jiţ tradičně zahajujeme společenskou zábavou na Ţabárně,  kterou jsme uspořádali 

jiţ po patnácté.  Za hudebního doprovodu skupiny GEM z Vysokého Mýta se naší zábavy 

zúčastnilo celkem 168 lidí, z toho někteří tradičně vydrţeli do časných ranních hodin. Děkuji 

všem, kteří přispěli věcnými dary do tomboly, díky které jsme získali největší příspěvek do 

pokladny TJ za uplynulá léta ze společenských zábav.  

  12- 14. března jsme uspořádali dvoudenní lyţařský výlet do Krkonoš, přesněji do Horních 

Albeříc, kde jsme byli ubytováni na chatě Medika. Příjemný víkend strávený na lyţích, 

kterého se účastnilo celkem 21 lyţařů, jsme obohatili nejen o večerní posezení, ale i o večerní, 

no spíše noční turnaj ve stolním tenise (vítěze po mně nechtějte ). V měsíci březnu proběhla 

ještě brigáda na dřevo v Močidlech.  

  Bowling jsme byli hrát 10. dubna a 24. dubna jsme uspořádali jarní pochod, tentokrát s cílem 

Hrádek. Za slunečného počasí se pochodu účastnilo 20 turistů, včetně nejstaršího p. Horáčka a 

několika školních i předškolních dětí.  29. dubna proběhl sběr ţeleza. Díky nasbíraným 26 

metrákům ţeleza a solidní ceně ve sběrně opět naše pokladna pookřála. 

  Tradičního pochodu Sloupenskými lesy 8.května se účastnili někteří naši členové jak na 

pěších tůrách tak i na cyklistické trati . 

     V květnu se ţeny se dvěma tými zúčastnily turnaje ve vybíjené, pořádaném tentokrát 

v Českých Heřmanicích, kde v konkurenci 6 druţstev  naše ţeny obsadily 3. místo, a bohuţel 

táké to šesté.  



    Cyklistického výletu spojeného s návštěvou lanového centra v Č. Třebové, konaného 16. 

května za nepříznivého počasí se účastnili pouze tři odváţní. Jmenovitě Martin Jílek, Pavel 

Novák ml. a Sedláček Václav.  

Dětský den 29. května byl z rozmaru počasí přesunut na horní asfaltové hřiště. Ovšem 

objednané počasí na sobotní odpoledne  nezklamalo, a tak celkem 31 soutěţících dětí se 

mohlo pustit jak do tradičních tak i netradičních soutěţí. 

 Jestliţe odpoledního cyklo výletu se účastnili 3 cyklisté, tak na ten dvoudenní naplánovaný 

na 11.-13. června na Horní Jelení se nepřihlásil ţádný. Přitom o rok dříve se účastnilo  35 

cyklistů.  

         Na jaře, také proběhaly brigády na hřišti v Močidlech. Jednak úprava samotného hřiště, 

na které se podíleli technicky Jiří Vašek a ZD Sedliště, ale především vybudování zpevněné 

cesty kolem hřiště, kterou jak po materiální stránce tak i po té technické zajistil Pavel 

Stříteský, za coţ mu děkuji. Poděkování také zaslouţí členové  obecního úřadu, kteří tuto 

cestu prodlouţili aţ na hráz. Důkazem ţe ne vše se vydaří, jsou tamní schody.  

Poslední víkend před prázdninami patřil turnaji v minikopané, kterého se účastnilo celkem 6 

týmů. Naši fotbalisté obsadili 3. místo. Vítězství obhájil tým Dárečci z Litomyšle.      

     Nyní budu pokračovat zprávou o další činnosti našeho oddílu v minikopané: 

     Přes léto se účastnili pěti turnajů bez výrazného výsledku, aţ na turnaj v Trţku, kde 

dokázali zvítězit. Tyto nevýrazné výkony předčil po 3 rokách strávených v druhé lize postup 

do první Litomyšlské ligy. Po podzimní části ligy se naší fotbalisté drţí na 6. místě z 9 týmů, 

coţ je solidní základ pro udrţení v první lize a náš cíl. Díky příspěvku od OU jsme mohli 

zakoupit nové dresy a nahradit tak ty staré roztrhané. Podzimní domácí turnaj výsledkově 

navázal na ty letní. Sedliště obsadili 3. místo, zvítězil tým Kornic. 

 

Konec září patříl čtyřdennímu turistickému zájezdu, tentokrát do Beskyd. 

25. září ráno jsme přijeli do Trojanovic, odkud jsme se dostali lanovkou na Pustevny. Někteří 

nechtěli čekat asi 15 min. na otevření lanovky a vydali se pěšky. Po vystoupání asi 450 v.m. 

lanovkou uţ na nás nahoře čekali ti, kteří šli pěšky. Po prohlídce roubených chalup na 

Pustevnách jsme se vydali na horu Radhošť, odkud jsme poté sestoupali do Roţnova pod 

Radhoštěm, celkem asi 11 km. Ti zdatnější si trasu ještě prodlouţili. Po počátečních 

problémech s ubytováním, kdy jsme hledali chatky v nesprávném kempu, jsme se ubytovali, 

našli společenskou místnost a rozebrali trasu na neděli. Ráno jsme všichni odjeli autobusem 

do Ostravice, odkud jsme začali stoupat na Lysou Horu,  nejvyšší horu Beskyd. Ti 

nejrychlejší zvládli výstup s převýšením 750 m asi za 2 h. Ostatním to trvalo o něco déle. 

Skupina B s dětmi vystoupala asi do poloviny kopce, cestou však  proběhla opičí dráhu 

v lanovém centru, coţ ze skupiny A neabsolvoval nikdo. Poté skupina B odbočila a začala 

klesat do osady Mazák. Cestou začalo mírně poprchávat, a tak jsme vyuţili přístřeší v místní 

hospůdce, kde jsme vyčkali na  skupinu A. Ta po zdolání vrcholu začala sestupovat aţ 

k přehradě Šance, odkud za deště po silnici dorazila ke skupině B . Celkem ušli asi 17 km se 

značným převýšením. To byla skupina A. Potom se našel jedinec, který po vystoupání na 

Lysou Horu se rozhodl, ţe autobus je pro cestující a on je turista, a z tohoto vrcholu 

vzdáleném asi 30 min. jízdy od Roţnova se vydal po vrcholcích pěšky nazpět. Po ujití 39 km 

náročným terénem ve večerních hodinách dorazil, celý promoklý Martin Jílek .  

V pondělní ráno počasí rozhodlo za nás. Tak se stalo, ţe z turistického zájezdu se stal 

poznávací. V dopoledních hodinách jsme navštívili skanzen a poté odjeli autobusem směr 

Nošovice . Cestou jsme v sedle Pindula nabrali tři skalní turisty,  jmenovitě Pavla Nováka, 

Vojtu Jánského a Pavlínu Přívratskou, kteří se ráno nenechali odradit počasím, ale exkurzi 

pivovaru Radegast  si ujít nenechali. Po prohlídce pivovaru a krátké ochutnávce jsme odjeli 

zpět do Roţnova. Cestou jsme opět vysadili tři turisty na stejném místě, co si nastoupili, aby 

mohli dokončit přechod pohoří. A Martin Jílek? Ten opět celý den chodil po horách a zdolal 

27 km.  



Poslední den  ráno, po vyklizení chatek za mizerného počasí jsme se vydali autobusem do 

Kopřivnice, kde jsme absolvovali prohlídku muzea Tatry. Aţ na Martina, který věrný svému 

heslu vyrazil pěšky do Štramberka. Vzdálenost 25 km a horu Javorník s výškovým rozdílem 

500 m musel urazit za 4 hodiny. Ještě p. Novák a Pavlína vynechali muzeum a z Kopřivnice  

došli také do Štramberka asi 13km. Tam jsme se všichni setkali a vyrazil na cestu domů. 

Autobusem, který opět řídil p. Rojar ml. jsme dorazili v podvečerních hodinách do Sedlišť. 

S konstatováním, ţe slunečné dny jsme si vybrali uţ o rok dříve při zájezdu na Malou Fatru  

chci poděkoval panu Sedláčkovi,  který tento zájezd zajistil.  

 

A nyní  další akce TJ. 

6. listopadu byl uspořádán turnaj v hokejbale . Za účasti 5 týmů, z toho jednoho ryze 

ţenského, zvítězili Lukáš Gregor, Pavel Novák, Lukáš Pechanec a Matěj Bock.      

     Konec roku byl na sportovní akce tradičně bohatý. Navštívili jsme 2x plavecký bazén, 

nově v Litomyšli a uspořádali hraní v bowlingu. Vyuţili jsme sněhové nadílky a vyrazili na 

běţkách  na Kozlov v počtu čtyř běţkařů.  Mezi vánočními svátky jsme ještě zajistili  bruslení 

na zimním stadionu v Litomyšli, kterého se účastnilo 27 lidí. Poslední akcí roku byl jiţ 

tradičně poslední pochod. 16 lidí vyrazilo na trasu s cílem penzion Jangelec u Vysokého 

Mýta. Po občerstvení nás domů bezpečně dopravil autobusem p. Rojar.  

      

     V závěru bych se chtěl ještě zmínit o úspěších našich členů mimo činnost naší TJ.  

 

V sobotu 2. srpna se Václav a Michal Sedláčkovi zúčastnili tradičního cyklomaratonu 

Král Šumavy, který je největším amaterským závodem u nás. Celkem zde na čtyřech trasách –

100, 150, 200 a 250 km startovalo 1165 cyklistů.  Michal v minulých ročnících  startoval na 

trase 150 km a  třikrát byl na  „bedně“ . Tentokrát zvolil trasu 200 km a vedl si stejně úspěšně, 

v čase 6,17 h se umístil na třetím místě. Václav Sedláček, startoval ze zdravotních důvodů jen 

na trase 100 km  a ze 130 účastníků obsadil 71 místo. 

 Začátkem září pořádal Václav Sedláček st. ve spolupráci s TJ Sokol desátý ročník 

Pivního triatlonu. Na startu jednotlivců bylo 18 závodníků,  kteří nejprve absolvovali 33 km 

na kole, potom 3,5 km běhu a na závěr vypili čtyři piva. Zvítězil Michal Sedláček v čase 1,12 

hod., Martin Jílek skončil na sedmém místě a nejstarší účastník závodu Václav Sedláček 

obsadil 12. místo, přičemţ výrazný posun vpřed zaznamenal v poslední disciplině, po kole a 

běhu byl totiţ aţ na sedmnáctém místě. Závodu druţstev se zúčastnilo sedm  druţstev, z toho 

čtyři se Sedlišť. Zvítězil I. tým Chocně ve sloţení Procházka, Šlajs a Kanta. Na druhém místě 

skončil rodinný tým Sedláčkových ve sloţení: kolo Michal, běh Václav mladší a  pivo Václav 

starší. Na třetím a čtvrtém místě skončili opět týmy z Chocně, páté bylo druţstvo ve sloţení 

Pechanec (jako host), Škeřík a Novák Míra, šesté druţstvo ve sloţení Bačovský (opět 

jako host¨) Vomočil Tomáš a Mikulecký Václav, sedmí skončili Jílek Martin, Novák Pája a 

Gregor Tomáš. 

 

A ještě něco z aktivit M. Jílka: 

   

  Vinařský Pardubický půlmaratón doběhl v čase 1:34 min. 

 Beskydská sedmička – přechod hlavního hřebene Beskyd 88 km v závodě dvojic obsadil s 

časem 20 hod. 102. místo z 800 týmů.  

 Terra Incognita – Outdor závod 72 hod. nonstop v 5 členném týmu.  

                            Lokace Beskydy, Javorníky. Hlavním prvkem hry byla strategie, na principu 

deskové hry Tera Incognita (země neznámá), obnášelo to orienťáky , šifry, lezení , rafty, 

chození. Tým urazil 160 km a obsadil 6. místo z 24 týmů. 

A v domácím prostředí uspořádal nultý testovací závod 4STAVBY- Litomyšlsko. 



   Start Sedliště. Cílem bylo obejít co nejvíce kontrolních bodů. Ke kaţdému kontrolnímu 

bodu se muselo jít přes časově a pozičně migrující podkontroly, záleţelo hodně na strategii. 

Vítězem se stal Kuba tým (p. Novák + Kuba Horák) - 40 km. Letos proběhne 1. ročník. Tímto 

jste všichni zváni. 

      

     Dovolte mi ještě na závěr trochu statistiky. V současné době máme zaregistrováno celkem 

149 členů, z toho 112 dospělých, 18 dorostenců a 19 dětí. Tato početná základna zavazuje 

výbor a revizní komisi  pokračovat v dosavadní práci a tuto činnost i nadále rozšiřovat. Děkuji 

všem členům  a často i nečlenům, kteří se podíleli na zajištění akcí TJ. Dále děkuji 

sponzorům, kteří nám v minulém roce pomohli věcně i finančně při společenské zábavě, 

turnajích i dětském dnu. Zejména chci poděkovat Obecnímu úřadu Sedliště za významnou 

finanční podporu v roce minulém a věřím, ţe i v letošním roce nám obec bude nakloněna. 

 

     To je ode mě zatím vše. Přeji Vám  hodně zdraví a  štěstí v tomto roce a doufám, ţe se i 

příští rok opět tady  ve zdraví všichni shledáme. Děkuji za pozornost a předávám slovo panu 

Sedláčkovi. 

 

 

V Sedlišti dne 12.02.2011 

 

 

 

      


